

# 12

## BRIK-CEN H-200



Special adhesive for direct bonding of rockwool, agglomerated polyurethane, expanded polystyrene, isolating fiber, etc. on construction materials. Solvent-free.

Colle spéciale pour le collage direct de la laine de roche, des agglomérés de polyuréthane, polystyrène expansé, fibre isolante, etc. sur des matériaux de construction. Sans solvants.

Capacity Capacité	Box quantity Qté par boîte
Bucket 6 kg	1 pc
Bucket 24 kg	1 pc

## BRIK-CEN H-210



Unilateral adhesive. Special for installation of flexible floor coverings such as carpets, PVC, linoleum, etc.

Colle unilatérale, spéciale pour l'installation de revêtements de sol souples, tels que les tapis, PVC, linoléum, etc.

Capacity Capacité	Box quantity Qté par boîte
Bucket 5 kg	1 pc
Bucket 20 kg	1 pc

## BRIK-CEN H-400



Ready-to-use glue, easy to apply, for textile backed or paper backed vinyl wallcoverings. Can be applied straight to the wall or to wallpaper's back.

Colle prête à l'emploi, facile à appliquer, pour le papier peint de vinyle avec support de papier ou tissu soutenu. Application de la colle sur le dos du papier ou directement sur le mur.

Capacity Capacité	Box quantity Qté par boîte
Pot 800 g	6 pcs
Bucket 4 kg	1 pc

